
Tentativ Dagsorden
Skolebestyrelsesmøde Vestre Skole d. 13.12.2023 19:00 - 21:30

Afbud:

(o): orientering
(d): drøftelse
(b): beslutning

1. Valg af referent: KD/AH

2. Godkendelse af dagsordenen.

3. Fællesspisning (flexpunkt)
Godkendt

4. Skolens ledelse (o) (15 min.)
● Der har været ansættelsessamtaler i dag (grundet Neslis opsigelse).

Der er kommet mere end 30 ansøgninger. Gode samtaler - først
tilbagemelding til ansøgere i morgen. Der er god stemning omkring
processen.

● Gode arrangementer på det sidste, god julekoncert med glade tilhørere
(forældre), Luciaoptog ved 3.årgang - god og stemningsfuld oplevelse
for hele skolen. Tirsdag slutter vi af med juleafslutning - bl.a.
juleafslutning i Mariehøj kirke. Vi arbejder på, at det fra næste skoleår
bliver en fælles juleafslutning i kirken for hele skolen på en gang.

● Skolens sygefravær er generelt lavt - dog er vi lige nu ramt af sygdom
(almindelig vinter-influenza)

● Haft endnu en mindre vandskade - vand der har løbet fra et
rengøringsrum og forårsaget skade ned på depot/kontor.

5. SB formand (o) (10 min.)
○ Om møde i SB-formandsnetværket d. 3.1.2024 (forberedelse til møde i

“Lille Dialogforum d. 8.1.2024”) og inputs til dagsordenen Oplagt at
komme” forsikrings-sagen” på dagsordenen

○ Samarbejdet med Gjessø SB og planlægning af fælles SB-møde m.
Gjessø til foråret. Det skal være til maj - udvalg nedsættes (Kim og Fie)



6. Elevråds- og Personalerepræsentanter (o) (15 min.)
● Nyt fra Elevrådet:

○ mandag har elevrådet æbleskivesalg fra 9.30-12.00 Elevrådet
skal være i gang hele dagen fra kl. 8.00 med projektet. Mulighed
for at købe både kontant og mobilepay. Overskuddet går til
elevrådet (nye ting til skolegården og lign.)

● SFO og Klub v/ Peter.
○ SFO: der er travlt - både pga. sygdom (gode vikarer, men det er

ikke det samme som det vanlige personale). Det har betydet
aflysning af nogle arrangementer. Klubben har bl.a. været i
Bruuns Galleri - god oplevelse. God oplevelse at køre i tog
derud. Haft 60 børn til julefrokost i klubben - god aften.

○ Kort omkring spil/ computere - det tages op på et senere
tidspunkt

● Skole v/Anne-Mette.
○ Indskolingen har haft mange bedsteforældre-juleklippedage.

Gode dage. Skolens Venner er i brug i indskolingen - hjælper
med p husdage.

○ Har gang i “Det tænkende klasserum” i matematik. (også
afprøvet på mellemtrinnet og lidt i udskolingen) Gange i
planlægningen af anderledes uge (uge 6)

○ På mellemtrinnet er der i denne uge anderledes uge.
○ Der kommer praktikanter (kun) på mellemtrinnet.
○ I udskolingen er der taget hul på drøftelser om kommende års

lejrskoler.
○ Generelt på alle trin: Meddelelsesbogen er under udrulning.
○ Paradokset i når man skriver bredt ud til mange - kan der også

være en lille tvivl om hvorvidt det bliver set? F.eks. ugeplanen,
Meddelelsesbogen som man godt kan tænke måske/måske ikke
bliver læst? (Kim: Dette kunne godt være et punkt til et
kommende møde.)

7. Orientering: Henvendelser til SB
Der er ikke kommet nogen henvendelser



8. Status på økonomi. Afslutning 2023 og prognose for 2024. (15 min)
Skolen kommer ud med et underskud på omkring 400.000 (-1,6%). Skolen
havde egentlig budgetteret med indkøb af nye møbler - men disse midler er
gået til alm. drift for at holde budgettet. Skolebestyrelsen noterer, at der er et
underskud .

9. Henvendelse til politikerne om selvforsikring og faglokaler v/Nina (b) (15
min)
Opfølgning på punktet fra sidste møde
Henvendelsen sendes først efter nytår - opfølgning på et senere møde

10.Status på SBs fokusområder (d/b) (30 min)
I december 2022 udpegede SB flg. fokusområder for den kommende periode.

○ Hvad er status - og hvor bevæger vi os hen ad.

● Drøftelse: Den gode pause/ frikvarter for eleverne + Hvordan tager vi
imod nye elever? Fællesskab på skolen - på tværs - disse punkter
tages der fat på på de kommende møder

11. Punkter til næste møde
- Ordensregler (udkast fra arbejdsgruppen)
- Forældretilfredshedsundersøgelse



- Forældrebank
- Spil i klubben? Status…
- Kommunikation: læser man ugeplanen m.m.?
- Mødetider..

12.Evt.

Er der mulighed for at få flere “voksen-venner” tilknyttet?

Ordens-reglementet skal sendes til elevrådet


